
Nachfolge-Index Sponsor; Nachfolge-Basiswert 
gemäß § 6 (g) Abs. 1 und § 6 (g) Abs. 3 der Wertpapierbedingungen wird für die folgenden UBS Open 
End Performance Zertifikate der Emittentin UBS AG, Niederlassung London 
 
bezogen auf den ROBO Global Disruptive Technology Index (vormals Alpha 8 Global Disruptive 
Technology Index, Namensänderung per 7. März 2016) 
 
UBS Open End Performance Zertifikate (ISIN DE000UBS1RU1) 
 
UBS Open End Performance Zertifikate (ISIN DE000UBS2RU9) 
 
folgendes festgelegt: 
 
Aufgrund der endgültigen Einstellung der Berechnung und Veröffentlichung des ROBO Global Disruptive 
Technology Index wird der folgende Nachfolge-Basiswert für die o.g. Wertpapiere mit Wirkung zum 1. Juli 
2021 (Zeitpunkt der erstmaligen Anwendung) bestimmt:   
 
Nachfolge-Basiswert: Solactive Innovative Technologies Index 
Nachfolge-Index Sponsor: Solactive AG 
 
Die Beschreibung des Solactive Innovative Technologies Index sowie Informationen über die vergangene 
und zukünftige Wertentwicklung und Volatilität des Index sind auf der Internetseite www.solactive.com 
erhältlich. 
 
 
Frankfurt am Main, 28. Juni 2021 
 
 
------------ 
 
 
Successor Index Sponsor; Successor Underlying 
Pursuant to § 6 (g) (1) and § 6 (g) (3) of the Conditions of the Securities for the following UBS Open End 
Performance Certificates of the Issuer, UBS AG, London Branch 
 
linked to the ROBO Global Disruptive Technology Index (formerly Alpha 8 Global Disruptive Technology 
Index, name change as of 7 March 2016) 
 
UBS Open End Performance Certificates (ISIN DE000UBS1RU1) 
 
UBS Open End Performance Certificates (ISIN DE000UBS2RU9) 
 
the following shall be determined: 
 
Due to the permanent discontinuation of the calculation and publication of the ROBO Global Disruptive 
Technology Index, the following Successor Underlying will be determined for the above-mentioned 
Securities, effective 1 July 2021 (date of first application): 
 
Successor Underlying: Solactive Innovative Technologies Index 
Successor Index Sponsor: Solactive AG 
 
The description of the Solactive Innovative Technologies Index as well as information about the past and 
the further performance and the volatility of the Index is available on the website www.solactive.com. 
 
 
Frankfurt am Main, 28 June 2021 
 


